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Forældrebestyrelsesmøde den 12.06.2023 i Børnehuset Krummerne kl. 
17.15 – 19.45 
Deltagere, forældrerepræsentanter: Andi, Pernille, Nanna J, Jeppe, Kamilla, Marlene, Snædís, Nanna Z og 

Sabine 

Deltagere, personalerepræsentanter: Bente, Mona og Line/ Annette 

Afbud: Line, Nanna J, Kamilla, Snædis og Nanna Z 

Mødeleder, ordstyrer og referent: Annette Kristiansen (Souschef) 

Godkendelse af referat fra sidst: Godkendt 

Punkt 1:  

Orientering 

Personale: 

Vi har ansat Lasse i køkkenet, han er faldet godt til og er ved at lære alle rutinerne at kende. 

Sofie fra Mælkebøtterne er gået på barsel fra 01.06.23 

Pia Høegh-Andersen er ansat i barselvikariatet. 

 

STEC: 

Som vi har meldt ud, har vi konstateret børn (et søskendepar) i Krummerne med denne særlige form for 

smitsom diarre. Vi følger udviklingen af sygdommen i tæt samarbejde med kommunens hygiejne 

sygeplejerske. Der er til dato ikke konstateret yderligere tilfælde. 

 

Bedsteforældredag: 

Vi havde en rigtig god formiddag, men masser af aktivitet på hele matriklen. Skønt med så stor og god 

opbakning! Hils endelig og sig mange tak for en dejlig dag! Ligeledes vil vi også gerne sige tak for al den ros 

som kom vores vej, det har så stor betydning        

 

Feedback fra FB: Ønske om at invitationer også bliver sat op på dørene i institutionen som opslag, da alle 

ikke kommer ind på Aula. Vi kunne informere at vi kan se hvor mange der kommer in på Aula.                                     

Indbydelser kommer tidligere ud således at der er mulighed for at søge fri fra arbejde.  

Der var et ønske om at årshjulet er opdateret med faste tilbagevendende aktiviteter fra januar. 

 

Punkt 2: 
Nyt fra Vuggestuen 
Bente fortalte at de i vuggestuen arbejdede med temaet sommer:  

En detaljeret planlægning af aktiviteter skal foretages på kommende børnemøde. I planlægningen vil vi 
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have fokus på kommunikative strategier, turtagning og fokus på udvalgte ord og deres betydning.                                     

Kornblomststuen er taget i brug, rummet vil primært blive brugt til motorik og soverum. Soverummet 

benyttes også af Solsikkestuen. 

Der overflyttes 10 børn fra Vuggestuen til Vuggehaven pr. 1 august, disse børn er begyndt at besøge 

Vuggehavens legeplads. 

I sommerferien vil der altid være en af de faste medarbejdere på stuen. 

 

Punkt 3: 

Nyt fra Børnehaven 

I børnehaven arbejdes der med et overordnet emne der hedder sommer. I denne periode vil vi plante, så, 

tale om vejr og vind og eksperimentere med vand. 

Punkt 4: 
Parkeringsplads 
Andi har været i kontakt med kommunen, men der er ikke økonomi til at asfaltere parkeringspladsen i 

indeværende år. 

Kommunens løsning er at der lappes huller og skrabes af for at udjævne pladsen. FB vil lave en skrivelse til 

kommunen (Henrik Sivebæk) vedr. problemet med parkeringspladsen. Udvalget består af: Marlene, Sabine, 

Jeppe, Andi. 

  

Punkt 5: 

Arbejdsdag 

Der var tilmeldt 15 forældre til arbejdsdagen den 16.06.2023. 

Arbejdsopgaver:     Ordne bålplads – fjerne jernbanesveller.  

                                   Plane ud mellem hytte og skur – udlægge fiberdug og faldunderlag.  

                                   Lakere plader med træer ved parkeringsplads. 

                                   Bygge kiosk ved bålpladsen. 

                                   Tømme rum ved sandkassen og lave nyt låg. 
                                   Lave rør til parasol ved rutsjebane i vuggestuen. 
 
Der vil blive sat sedler op i institutionen som forældrene kan skrive sig på. 
Sabine kan skaffe en minigraver som kan komme og plane ud mellem skur og hytten. Tidspunkt for dette 
aftales med Annette. 
 
Punkt 6:  
Opfølgning på sommerfest 
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FB gav udtryk for at det havde været et dejligt arrangement med gode aktiviteter og stemning. Det var en 
god ting at vi startede med en fælles velkomst og startede med en sang. 
FB sagde at de gerne ville deltage i de forskellige aktiviteter for børnene, hvis der er behov for det. 
 
Punkt 7: 
EVT.  
FB havde et ønske om at tavler med billeder af personale bliver opdateret. 

Næste bestyrelsesmøde d. 15 -08-2023.              

God sommer  

Hilsen Annette 

  

 

 

 

 

 


